
Zápisnica
z 2 zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré sa konalo 
dňa 15.12.2022 o 18.00 hod. v kultúrnom dome

Počet poslancov: 7
Prítomní: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

  Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Ospravedlnený: 1 Igor Melicher

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Vážení poslanci, vážené poslankyne, vážené občianky vítam vás na 
druhom zasadnutí novozvoleného zastupiteľstva v obci Breznička v roku 2022. Konštatujem, že sú 
prítomní zatiaľ piati poslanci, takže obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Pán Melicher sa 
ospravedlnil, je práce neschopný. Ospravedlnila sa aj pani kontrolórka, že má zastupiteľstvo. Takže na 
úvod schválime program rokovania:

1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2./ Správa o plnení uznesení
3./ Zloženie sľubu poslanca Obecného zastupiteľstva v Brezničke
4./ Voľba člena Komisie na ochranu verejného záujmu
5./ Všeobecne záväzné nariadenie obce Breznička č. 4/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady
6./ Návrh Rozpočtu obce na roky 2023 – 2025
7./ Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Breznička na roky 2022 -2027
8./ Vyradenie majetku zo školskej jedálne
9./ Vypracovanie projektovej dokumentácie na chodníky
10./ Nadobudnutie nehnuteľného majetku darovaním
11./ Rôzne
12./ Diskusia

Kto je za to, aby sme sa dnešné zastupiteľstvo riadilo týmto programom?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Mgr. Marta Porubiaková, Jozef Vaculčiak, 

    Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem, všetci. 

1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Za overovateľov určujem pani Janu Kuklovú,  Mgr.  Porubiakovú. 
Do návrhovej komisie navrhujem Jozefa Hedvigyho, Petra Zavaterníka. Kto je za, aby títo páni takto 
pracovali?



Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Mgr. Marta Porubiaková, Jozef Vaculčiak, 

    Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem.

K bodu č. 2./ Správa o plnení uznesení

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Nemali sme žiadne uznesenia, ktoré by do tohto bodu spadali.

K bodu č. 3./ Zloženie sľubu poslanca Obecného zastupiteľstva v Brezničke

Mgr. Branislav Knechta: Čiže k tomuto bodu poprosím, aby sme všetci povstali, ja prečítam sľub a 
potom pán Miadok zloží : Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, 
ochraňovať záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony a ostatné všeobecné 
záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného zastupiteľstva ich budem 
uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. Poď podpísať. 

Samuel Miadok sa podpísal pod sľub a predsedkyňa MVK mu odovzdala osvedčenie o zvolení.
 
K bodu č. 4./ Voľba člena Komisie na ochranu verejného záujmu

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Prejdeme k štvrtému bodu, tam potrebujeme doplniť člena komisie 
na ochranu verejného záujmu v ktorej musia byť zástupcovia všetkých politických strán, takže 
navrhujem   doplniť Samuela Miadoka za Republiku do Komisie na ochranu verejného záujmu, ktorá 
bude v zložení Peter Zavaterník – predseda, členovia Igor Melicher, Jozef Vaculčiak, Samuel Miadok. 
Kto je za to, aby Komisia na ochranu verejného záujmu pracovala v tomto zložení? 

Hlasovanie: 
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem všetci
                                                                        
K bodu č. 5./ VZN obce Breznička č. 4/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Myslím, že nebude žiadnym prekvapením, že poplatky sa budú 
dvíhať, aj keď nemyslím, že by to bolo dramatické. Išli dosť výrazne ceny na skládke za uloženie 
odpadu smerom nahor, teda musíme aj my, aby nám aspoň približne odpadové hospodárstvo bolo 
vyrovnané a malo by sa blížiť k nule, zdvihnúť poplatky. Tie navrhované poplatky sú v takom našom 
pochopiteľnejšom meradle zo 16 euro na osobu a rok na 21 euro na osobu a rok, čo by sme teda mohli 
obhájiť. Vo vyjadrení podľa zákona sa to určuje na deň bolo to 0,044  na deň, a na 0,05754 na deň, je to



v návrhu. Plus poplatok za drobný stavebný odpad, ktorý bol 0,035 za kilogram, by sa zmenil na 
meranie na litre a na poplatok dvanásť centov za liter, čo je zhruba o 50% viac, pretože tie kilogramy 
keď prerátame na litre, tak by to bolo asi 0,07, teraz je 0,12. Ale to išlo, výmerou tohto roka  na 
skládke, poplatok za uloženie drobného stavebného odpadu dvakrát išiel hore. Čiže to je čo sa týka 
poplatkov a ešte v návrhu bol 3. odstavec  v rámci § 4, prišlo nariadenie vlády, ktoré nám umožňuje 
koeficient k ročnej sadzby dane zo stavieb a jedná sa o neudržiavané stavby. Ten koeficient môže byť 
až desať násobok zmienenej sadzby dane. V tom návrhu je päťnásobok, ale mám také informácie, že 
niekde neschválili žiadny, vôbec tento odstavec nezakomponovali do všeobecne záväzného nariadenia, 
pretože z toho môže byť viacej starostí ako osohu, lebo keď má nejaký starší človek, menej solventný 
starší dom, tak tomu nejak myslím si, že zvýšime daň zbytočne, lebo ju aj tak nebude mať z čoho 
zaplatiť a keď je niekto solventný a má neudržiavaný dom, tak ten skorej sa z toho bude vykrúcať         
a nebude to chcieť platiť, čiže bude nám tu vyskakovať, nejaké dlžoby, nejaké vymáhanie                      
a pravdepodobne nezískame nič, len nejaké problémy navyše. Takže ja by som tiež navrhoval, aby sme 
tento odstavec aj keď je v návrhu, aby sme ho vypustili, lebo z toho nejaký výrazný osoh  nebude 
plynúť a tie poplatky navrhujem podľa návrhu schváliť. Čiže približne 16 eur na osobu tohto roku, na 
21 eur v budúcom roku na osobu a rok v prepočte a za liter drobného stavebného odpadu dvanásť 
centov s tým, že sa to už bude skutočne platiť. V minulosti sme aj pristúpili k tomu, že sa platilo za ten 
odpad, ktorý sa tam odviezol, ale potom už nie, sme si tam len našli vysypaný, ... tak sme od toho 
upustili, ale už do budúcnosti … musíme ich začať sledovať a vyberať poplatky, lebo to potom činí 
dosť. Nemá  k tomu nikto? Tak poprosím uznesenie. 

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu číslo 3./ Zloženie sľubu Obecného zastupiteľstva v Brezničke
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke k o n š t a t u j e, ž e zvolený poslanec obecného zastupiteľstva       
v Brezničke Samuel Miadok zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva.

Mgr. Branislav Klnechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem všetci.

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu číslo 4./ Voľba člena Komisie na ochranu verejného záujmu:
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke volí Samuela Miadoka za člena Komisie na ochranu verejného 
záujmu 

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0



Neprítomný: 1 Igor Melicher

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu číslo 5./ Všeobecne záväzné nariadenie obce Breznička č. 4/2022 o miestnych 
daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady:
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Breznička                
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady                    
s vypustením odst. (3) v § 4 oproti návrhu

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem

K bodu č. 6./ Rozpočet obce na roky 2023 – 2025

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Šiesty bod Rozpočet obce na roky 2023 – 2025. Rozpočet bol v 
podstate vyvesený. Tie podielové dane nám trošku stagnujú, mali rásť podstatne rýchlejším tempom 
ako rastú, nám ich vláda trošku oklieštila, takže môžeme vychádzať len z toho, čo budeme mať. 
Stanovisko kontrolóra prečítam ja, pretože hlavná kontrolórka je neprítomná, Takže ja ho prečítam, je 
to trošku dlhšie. Je to v podstate nejaký elaborát od pani kontrolórky. Prečítam len záverečné 
stanovisko Návrh rozpočtu bežných a kapitálových príjmov a výdavkov na rok 2023 zodpovedá 
príslušným predpisom, je zostavený podľa predpísanej rozpočtovej klasifikácie a spĺňa predpísanú 
štruktúru. Za druhé. Návrh rozpočtu bežných  príjmov a výdavkov je spracovaný pre obdobie 2024 až 
2025. Táto časť rozpočtu nie je záväzná. Za tretie. Návrh rozpočtu bol zverejnený na pripomienkovanie
zákonom stanoveným spôsobom. Odporúčam Obecnému zastupiteľstvu v Brezničke návrh rozpočtu na 
rok 2023 schváliť a návrh rozpočtu na obdobie 2024 a 2025 vziať na vedomie. Ak nemá nikto                
k rozpočtu pripomienky, poprosím uznesenie.

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu číslo 6./ Rozpočet obce na roky 2023 – 2025
1. k o n š t a t u j e 
že hlavný kontrolór predložil Obecnému zastupiteľstvu v Brezničke stanovisko k návrhu rozpočtu 
Obce Breznička na rok 2023 a na obdobie 2024 a 2025 pred jeho prerokovaním a schválením                
v obecnom zastupiteľstve v súlade s § 18. f ods. 1. písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v platnom znení. 
2.  b e r i e    n a    v e d o m i e 
stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2023 a návrh rozpočtu na obdobie 2024 
a 2025, ktorým odporúča Obecnému zastupiteľstvu v Brezničke návrh rozpočtu na rok 2023 schváliť   
a návrh rozpočtu na obdobie 2024 a 2025 vziať na vedomie.

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?



Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie obecného zastupiteľstva
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z.n.p.
a) berie na vedomie

1. viacročný finančný rozpočet Obce Breznička na roky 2024, 2025
2. stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Breznička na rok 2023 a k návrhu 

            viacročného rozpočtu na roky 2024 a 2025
b) schvaľuje finančný rozpočet obce Breznička na rok 2023

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem. 

K bodu č. 7./ Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Breznička na roky 2022 
-2027

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Prejdeme k siedmemu bodu Program hospodárskeho rozvoja              
a sociálneho rozvoja obce Breznička na roky 2022 až 2027. Je to dokument, ktorý udáva 
charakteristiku rozvoja na najbližšie roky. Väčšinou je požadovaný, keď žiadame o nejakú finančnú 
pomoc, tak sme ho dali vypracovať.  V podstate teraz je potrebné ho schváliť v zastupiteľstve. Bol 
vyvesený 2.8.2022 v informáciách, kde sa dá tento dokument preštudovať, odobrený aj Okresným 
úradom Poltár, odborom starostlivosti o životné prostredie. Myslím, že tam neni čo riešiť. Prečítaj.

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu č. 7/ Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Breznička na roky 
2022 -2027
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 
Breznička na roky 2022 – 2027

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník



Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem

K bodu č. 8./ Vyradenie majetku zo školskej jedálne

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Vedúca školskej jedálne požiadala o vyradenie nefunkčného majetku.
Jedná sa o sporák plynový, ponorný mixér. Sporák v hodnote 399 euro, mixér 36,90. Je tu aj potvrdené 
od technika servisného, že sporák je nerentabilné opravovať.

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu č.  8./ Vyradenie majetku zo školskej jedálne
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje vyradenie drobného majetku  v sume  435,90 Eur zo 
Školskej jedálne pri Základnej škole, Breznička 169

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem

K bodu č. 9./ Vypracovanie projektovej dokumentácie na chodníky

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ja v podstate chcem dať vypracovať projektovú dokumentáciu ak 
vyjde nejaká výzva v tomto ohľade. Pred rokom sa nám to celkom vyplatilo, bola pripravená 
dokumentácia na cesty, vyšla výzva, v podstate sme to všetko pripravené, podali sme žiadosť. Peniažky
sme dostali, tak sa podarilo aj dokončiť cesty a vlastne tak, takú predprípravu,aby sme boli teda  
pripravení chcem dať vypracovať projekt na rekonštrukciu chodníkov existujúcich a tam vlastne prišla 
ponuka na vypracovanie za 2400 euro. Ja navrhujem, aby sa schválilo 3.000,- nech je tam rezerva. 
Môže niečo vyskočiť. 

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu č. 9./ Vypracovanie projektovej dokumentácie na chodníky
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje vypracovanie projektovej dokumentácie v sume              
do 3.000,- Eur

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0



Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem

K bodu č. 10./ Nadobudnutie nehnuteľného majetku darovaním                                           

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Je to v podstate v súvislosti s pripravovanou dokumentáciou na 
chodníky. Pri evanjelickom cintoríne ten vrchný oblúk je vlastne na súkromnom pozemku, ktorý vlastní
pani XX z XX, keď som ich oslovil, že by sme to chceli odkúpiť, tak sa vyjadrila, že nám to darujú. 
Jedná sa cirka o 20 m2 pozemky. Dal som to vymerať. Najväčšou investíciou je geometrický plán a v 
podstate, vravím, ten pozemok sa nám rozhodla darovať, takže, ale v zásadách máme, že aj prijatie 
nejakého takéhoto nehnuteľného vlastníctva musíme schváliť v zastupiteľstve, takže navrhujem, aby sa
prijalo uznesenie o tom, že prijímame tento dar. 

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu č. 10./  Nadobudnutie nehnuteľného majetku darovaním
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje nadobudnutie nehnuteľného majetku parc. C KN             
č. 773/2 zastavaná plocha o výmere 33 m2 a parc. C KN č. 773/3 zastavaná plocha o výmere 1 m2 
utvorené z parcely č. 773 v zmysle Geometrického plánu č. 51982102-54/2022 zo dňa 14.11.2022 
darovaním od XX, bytom XX

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem. Všetci.

K bodu č. 11./ Rôzne

Mgr. Branislav Knechta, starosta: V tomto bode uvediem plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce na prvý polrok 2023. Teda z dôvodu neprítomnosti pani kontrolórky ho prečítam Plán kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra obce na prvý polrok 2023, V zmysle § 18d a 18f zákona SNR č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, zmien a doplnkov bude činnosť hlavného 
kontrolóra obce zameraná v prvom polroku roka  2023 na nasledovné kontroly a úlohy: 
1. Inventarizácia peňažných prostriedkov v pokladni obce v zmysle zákona č. 431/2002 Zb.                    
o účtovníctve
2. Kontrola účtovania v zmysle platných zákonov a predpisov obecného úradu
3. Kontrola inventarizácie pohľadávok a záväzkov k 31.12.2022
4. Kontrola plnenia uznesení v roku 2022
5. Kontrola uverejňovania zmlúv, faktúr, objednávok obce v zmysle zákona č. 211/2000 Zb.                     
o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
6. Kontrola pridelenia finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku žiaka, poslucháča a dieťa školy 
alebo školského zariadenia na rok 2023



7. Účasť na zasadnutiach obecného zastupiteľstva
8. Vypracovanie odborného stanoviska k záverečnému účtu 2022
Ďalšia činnosť hlavného kontrolóra obce: Spolupráca pri vypracovaní všeobecne záväzných nariadení,
základných organizačných pravidiel a vnútorných smerníc obce. Výkon konkrétnej kontroly v prípade, 
že o to požiada obecné zastupiteľstvo a výkon kontroly na základe podnetov poslancov.
V Brezničke, dňa 8.12.2022, Dajana Čičmancová, kontrolórka obce.

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 
Uznesenie k bodu č. 11
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na      
I. polrok 2023

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia? 

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem. Všetci.

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďalej v bode rôzne by som chcel pozmeniť otváracie, respektíve 
prevádzkové hodiny na našom neoficiálnom zbernom dvore, nakoľko bude už nevyhnutné aj kvôli 
poplatkom za drobný stavebný odpad, aby tam bol prítomný pracovník obce. Keď tam občania budú 
vyvážať odpad, tak by som tie otváracie hodiny značne zúžil a pokiaľ by sa preukázalo, že to je 
nedostatočné, tak nie je problém potom tie hodiny rozšíriť, ale zatiaľ by som to skúsil až tak na dve 
hodinky týždenne, že jedna hodina v utorok a jedna hodina vo štvrtok. Preto v tieto dni, lebo sú to dni 
nestránkové, kedy aj my čo úradujeme na úrade, by sme tam vedeli nejak byť prítomní, lebo so 
zamestnancami to bude dosť problém a konkrétny čas by sme tam dali povedzme v utorok 14 až 15.

Jozef Vaculčiak, poslanec: Bolo by lepšie od štrnástej do pätnástej.
Jozef Hedvigy: Tak ku koncu a rovnaký termín,  aby si na to zvykli, keď to vedia, že je to tak, tak pôjdu
a z tade pôjdu het domov. Zvyknúť sa dá, proste ak to nebude, ak to nebude  požadované, viac ľudí, že 
chcú vysypať viac, tak budeme sa rozprávať.
Starosta: Tam ten človek bude, kým sa nevybavia tí ľudia, ktorí tam sú, prípadne budú čakať. Tak 
navrhujem 14 až 15 dva krát do týždňa a situácia ukáže, ak by to bol veľký problém, upravíme. Buď to 
upravíme tak, že jednoducho to bude otvorené dlhšie. Jednoznačne už si musíme zvykať na to, že tam 
musí niekto byť, lebo niekedy nevedia, niekedy aj schválne, z pohodlnosti, to čo tam nepatrí. Musí ich 
niekto usmerňovať. 

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:
Uznesenie k bodu č. 11
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje zmenu otváracích resp. prevádzkových hodín na 
zbernom dvore nasledovne: Utorok od 14:00 hod. do 15:00 hod.

Štvrtok od 14:00 hod. do 15:00 hod.



Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem. Všetci.

Mgr. Branislav Knechta: V tomto bode prednesiem žiadosť Občianskeho združenia Chrámový zbor 
Campana o dotáciu na činnosť v roku 2023. Žiadajú 1000 euro … to by sme mohli prejsť  aj                  
v mimoriadnych časoch. V rámci  Chrámového zboru Campana tam pôsobí divadelný súbor Ťuťmáci    
a spevácky zbor Campanella. Myslím si, že oni to využijú na dobrý účel. 

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:
Uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje  dotáciu na rok 2023 vo výške 1 000 Eur pre OZ 
Chrámový zbor Campana na činnosť Chrámového zboru Campana, Campanella a divadelný súbor 
Ťuťmáci

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia? 

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem.

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ja by som ešte navrhol, aby sme nejak schválili, respektíve upravili 
poplatok za Dom smútku, za kúrenie. Toto nemáme vôbec riešené a aj teraz, bola tu taká situácia, že 
bolo treba prikúriť, tam sú len  elektrické konvektory, desať kilowattov dohromady, no a ešte dnes to je 
dobre, ale po novom roku – problém, Tak kto si bude chcieť prikúriť, nech si zaplatí, koľko to 
jednoducho spotrebuje energie, podľa kilowattov, lebo dnes máme kilowatt za dvadsať centov, po 
novom roku  možno za päťdesiat, šesťdesiat.  Čiže kto si koľko povie, pozrie sa na elektromer – 
toľkoto, dobre dvadsať euro, tridsať euro zaplatí a kto nechce kúriť nemusí. … už sa bude jednoducho 
účtovať podľa spotreby

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:
Uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje poplatok za kúrenie v Dome smútku vo výške úhrady za 
spotrebovanú elektrickú energiu

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia? 

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 



    Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Igor Melicher

Starosta: Ďakujem

K bodu č. 12/ Diskusia

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ja by som navrhoval, aby sme v podstate, ak niečo nie je súrne, aby 
sme takú volnejšiu diskusiu viedli až po zastupiteľstve, pretože podľa oznámenia osoby, ktorá je 
zodpovedná za ochranu osobných údajov pokiaľ sa zverejňuje záznam z obecného zastupiteľstva, musí 
sa vypracovať zápisnica od slova do slova. Čo je dosť zaťažujúce, keď tu máme niekedy aj hodinovú 
debatu o nejakých problémoch, čiže by som navrhoval ak niečo nie je súrne, že treba schváliť na 
konkrétnom zastupiteľstve, aby sme uzavreli zastupiteľstvo a potom takú neformálnu debatu môžeme, 
tak isto ju môžeme natočiť, tak isto ju môžeme zverejniť, ale už to nebude vrámci zastupiteľstva            
a podľa mňa nie je potrebné z toho robiť zápisnicu. Pokiaľ nám to prejde, že nám to nikto nebude 
namietať, tak by som to takto navrhoval, že pokiaľ nie je nejaký taký podnet, že na konci má byť 
nejaký návrh na uznesenie, tak  by som poprosil neprihlasovať sa do diskusie, uzavrieme zastupiteľstvo
a potom spravíme nejakú besedu, vy medzi sebou, poprípade občania. Čiže hlási sa niekto do diskusie? 
Nehlási. Ďakujem. Tým pádom je dnešné zastupiteľstvo skončené. Ďakujem.

Mgr. Branislav Knechta
starosta obce

I. zapisovateľ II. zapisovateľ
Jana Kuklová, poslankyňa OZ                         Mgr.  Marta Porubiaková, poslankyňa OZ


